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Protokół nr  11/2019 

z posiedzenia Komisji Zdrowia Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się 16 grudnia 

2019 r. w sali nr 8 budynku Urzędu Miasta Tarnowa przy ul. Golhammera 3, w godzinach od 

15.00 do 16.05. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 
1 do niniejszego protokołu).  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył (lista obecności gości – załącznik nr 2): 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej    - p. Wiesław Izworski 

 

Planowany porządek posiedzenia: 

1/ Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Tarnowa na rok 2020 (materiał nr 6); 

- zmian w składzie Rady Społecznej Specjalistycznego Szpitala im. E. Szczeklika  

w Tarnowie na lata 2018-2021 (materiał nr 14). 

2/ Sprawozdanie z prac Komisji Zdrowia za 2019 r. 

3/ Propozycje do planu pracy Komisji Zdrowia na 2020 r.  

4/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski. 

 

 

Posiedzenie otworzyła i powitała zebranych Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani 

Krystyna Mierzejewska,  po czym zaproponowała przyjęcie porządku obrad w wersji jw.  

Porządek został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad.1. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Tarnowa na rok 2020 (materiał nr 6); 

- zmian w składzie Rady Społecznej Specjalistycznego Szpitala im. E. Szczeklika  

w Tarnowie na lata 2018-2021 (materiał nr 14). 

 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki, 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 

Tarnowa na rok 2020 (materiał nr 6). 

 Wprowadzenia do tematu dokonał Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej 

Pan Wiesław Izworski. Zaznaczył, że Program jest dokumentem wymaganym ustawowo - 

raz w roku jest przedkładany Radzie Miejskiej, a wiosną prezentowane jest sprawozdanie z 

jego wykonania za rok ubiegły. Działania uwzględnione w Programie przyjmowane są na 

podstawie diagnoz sporządzanych raz na dwa lata. Na realizację Programu  przeznaczono 

2.540.300 złotych (kwota zbliżona do tej z roku 2019). 

Komisja Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w składzie Rady Społecznej Specjalistycznego 

Szpitala im. E. Szczeklika w Tarnowie na lata 2018-2021 (materiał nr 14). 

 
1 Lista obecności radnych.  
2 Lista gości. 
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Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Ad.2. 

Sprawozdanie z prac Komisji Zdrowia za 2019 r. 

 

Przewodnicząca Krystyna Mierzejewska przedstawiła zebranym sprawozdania z prac 

Komisji za 2019 r. (załącznik nr 3).  Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag.  

 

Następnie poruszono problem szczepień dzieci. Dyrektor Wiesław Izworski wyjaśnił, 

że na najbliższej sesji Rady Miejskiej zostanie poddany pod głosowanie projekt uchwały, 

w której określono dodatkowe punkty przy rekrutacji do żłóbków dzieci, które zostały 

zaszczepione (zmiana Statutu Zespołu Żłobków). Radny Marek Ciesielczyk zapytał, czy do 

tarnowskich żłobków mogą uczęszczać dzieci, które nie zostały zaszczepione. 

Przewodnicząca Komisji odpowiedziała, że do tej pory tak właśnie było. Po zmianie Statutu 

Zespołu Żłobków - dzieci, które realizują obowiązkowy kalendarz szczepień, będą miały 

pierwszeństwo przy ubieganiu się o miejsce w placówce.  

Radni uznali, że pierwszeństwo dzieci szczepionych, nie rozwiązuje problemu, 

ponieważ może się okazać, że do placówki zostaną przyjęte również dzieci, które nie zostały 

zaszczepione.  

Komisja postanowiła wystąpić do Prezydenta  z wnioskiem, aby dzieci nieszczepione 

nie były przyjmowane do publicznych przedszkoli i żłobków w Tarnowie (za przyjęciem 

wniosku głosowało 4 radnych, przy braku sprzeciwu i braku wstrzymujących się).  

Sprawozdanie z prac Komisji Zdrowia za 2019 r. zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Ad 3 Propozycje do planu pracy Komisji Zdrowia na 2020 r. 

 

Po dyskusji przyjęto poniższy plan pracy na rok 2020:  

 

Styczeń 
Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2020 r. 

 

Luty 

Składowisko Odpadów Komunalnych w Tarnowie, ul. Cmentarna (część 

wyjazdowa). 

Dyskusja na temat ograniczenia szkodliwości smogu i zanieczyszczenia 

powietrza w Tarnowie.  

Marzec 
Mościckie Centrum Medyczne Sp. z o.o. – omówienie bieżącej sytuacji  

i planów. 

Posiedzenie wyjazdowe. 

Kwiecień 
Działalność Zespołu Przychodni Specjalistycznych Sp. z o.o.  

Posiedzenie wyjazdowe. 

Maj 
Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego miasta Tarnowa.  

 

Czerwiec 
Specjalistyczny Szpital im. E. Szczeklika – działalność Oddziału 

Kardiologii.  

Wrzesień 
Zdrowie psychiczne dzieci i młodzieży.  

 

 
3 Sprawozdanie z prac KZ za 2019 r.  
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Październik 

Działalność Domu Pomocy Społecznej w Tarnowie przy ul. Czarna 

Droga 48. 

Komisja wyjazdowa 

Listopad 

Opiniowanie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii oraz Programu 

współpracy Gminy Miasta Tarnowa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego  

i o wolontariacie na 2021 r. 

Grudzień 

1/ Dyskusja nad projektem budżetu miasta na 2021 r. 

2/ Podsumowanie działalności Komisji Zdrowia za 2020 r. 

3/ Propozycje do planu pracy Komisji Zdrowia na rok 2021 r. 

 

 

Przewodnicząca Komisji wyraziła zaniepokojenie sytuacją na oddziale dziecięcym 

w Szpitalu im. Św. Łukasza w Tarnowie. 

Pan Marek Ciesielczyk poinformował, że w Słonecznym Wzgórzu zatrudniane są 

osoby niepełnosprawne i zapytał, czy ponoszone w związku z tym koszty są adekwatne do 

uzyskiwanych efektów. Wyraził opinię, że ponosząc mniejsze koszty, można byłoby uzyskać 

podobne efekty. Podkreślił, że fundusze unijne powinny być rozdysponowywane w bardziej 

przemyślany sposób. Pani Angelika Świtalska zaznaczyła, że aktywizacja osób 

niepełnosprawnych jest bardzo ważna.  

 

Ad.4. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych zapytań, ani wniosków, Przewodnicząca Krystyna 

Mierzejewska, zamknęła ten punkt porządku obrad, po czym uznając porządek obrad za 

zrealizowany - zamknęła posiedzenie. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia 

         Krystyna Mierzejewska 

 
Protokół sporządziła: 

Renata Stasik  
 

 


